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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 8.jūnijā                                                                                                        Nr. 11 
 
Sēdes veids – atklāta, 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:00 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja vietnieks Gunārs Smeilis  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, 

 deputāti: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs 
Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, 
Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Staņislavs Šķesters, 
Deputāts Inta Brence. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Georgijs Jevsikovs – zemessardzes apmācībās, 
 Deputāts Guna Zenčenko – personīgi iemesli. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas nosaukums” uzstādīšanu 

latviešu un latgaliešu valodā Rēzeknes novada robežās. 

2. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 piekritību pašvaldībai 
Ozolaines pagastā. 

3. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7850 005 
0314, 7850 005 0315 Dricānu pagastā. 

4. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7880 006 0061 
Pušas pagastā. 

5. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7892 004 
0037, 7892 004 0025, 7892 004 0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 
Stoļerovas pagastā. 

6. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0540 sadali 
Sakstagala pagastā. 
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7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā. 

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā. 

9. „Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 Vērēmu pagastā”. 

10. Par projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas Kaunatā energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

11. Par projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas bibliotēkas ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

12. Par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības pārvaldes ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

13. Par projekta “Nautrēnu pagasta pārvaldes ēkas energoefektivitātes uzlabošana” 
apstiprināšanu. 

14. Par projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu līdzekļu nodrošināšanu un finansējuma 
avotiem. 

15. Par Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu. 
 
 

1.§ 
Par jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas nosaukums” uzstādīšanu 

latviešu un latgaliešu valodā Rēzeknes novada robežās 
Ziņo Gļebs Astratovs: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas 
nosaukums” uzstādīšanu latviešu un latgaliešu valodā Rēzeknes 
novada robežās 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kādi ir potenciālie termiņi? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Vismaz divi mēneši. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Rēzeknes novada pašvaldība ir trešā pašvaldība, kas izvietos zīmes arī 
latgaliešu valodā. Balviem un Preiļiem šādas zīmes jau ir. Vai 
latgaliskie nosaukumi attieksies tikai uz zilajām zīmēm, nevis 
instalācijām? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai iet runa par zīmju uzlikšanu tikai uz lielajiem ceļiem, valsts 
nozīmes ceļiem? 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Uz visiem valsts ceļiem. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir pievienots saraksts. 

Izsaka viedokli Aivars 
Buharins: 

Ielu nosaukumi arī būs latgaliešu valodā? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Nē, tikai novada robežas. 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādas tās zīmes būs? Vai pārējās zīmes ar Rēzeknes novada 
nosaukumu paliks? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Jā, paliks. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Uz pārējiem ceļiem zīmes izvietos uz administratīvās robežas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tās ir tieši ceļa zīmes? 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Jā. Vai šogad nebija plānots uzstādīt uz Kārsavas pusi? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tur jau ir uzstādīta. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Kā tika aprēķinātas izmaksas, kuras uzrādītas tabulā? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Norādītās izmaksas pagaidām ir tikai par zīmi, jo no tiem 
uzņēmumiem, kas mūsu pusē ar to nodarbojas, vēl nav iesnieguši 
izmaksas par uzstādīšanu. Tikmēr nevar zināt zīmju daudzumu. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Šādas zīmes tiek rēķinātas kvadrātmetros. Tāpēc ir jāsaprot laukumi. 
Viens kvadrātmetrs maksā apmēram 180 euro. Ņemot vērā, ka zīmē 
būs divi uzraksti, līdz ar to zīme būs diezgan liela, tāpēc izmaksas 
vajadzētu apzināt precīzāk. 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Zīmju lielums nevar stipri atšķirties, jo ir noteikts standarts. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Zīmes tiks liktas uz tiem pašiem stabiem? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Vasīlijs Arbidāns: 

Ja zīmes būs lielākas, tad tās būs jāliek uz diviem stabiem, lai vējš 
nenopūš. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Būtu jāveic noteikti aprēķini, cik lielas būs zīme, kādas būs to svars. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kas tehniski būtu nepieciešams? 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Šādām zīmēm tiek izstrādāti projekti. Tiek salikts platums, augstums 
pēc uzraksta burtu lieluma, tad tiek aprēķināta kvadratūra un 
nepieciešamo stabu daudzums. Arī stabi ir dažādi un to cenas atšķiras. 
Apskatot tabulu, var teikt, ka izmaksas ir krietni par mazu. 

Izsaka priekšlikumu 
Ērika Teirumnieka: 

Ir priekšlikums līdz domes sēdei pārskatīt un precizēt ceļa zīmju 
izmaksas. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Arī uzraksts ir jāsaskaņo ar Valsts valodas centru, jo īpaši, kas attiecas 
uz latgaliešu versiju. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas 
nosaukums” uzstādīšanu latviešu un latgaliešu valodā 
Rēzeknes novada robežās". 

 
2.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 piekritību pašvaldībai 
Ozolaines pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 
piekritību pašvaldībai Ozolaines pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 
piekritību pašvaldībai Ozolaines pagastā". 

 
3.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7850 
005 0314, 7850 005 0315 Dricānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 25.maija 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām 
ar kadastra apzīmējumiem 7850 005 0314, 7850 005 0315 Dricānu 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7850 005 0314, 7850 005 0315 Dricānu 
pagastā". 
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4.§ 
Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7880 006 

0061 Pušas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2023.gada 25.maija iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7880 006 0061 Pušas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7880 006 0061 Pušas pagastā". 

 
5.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7892 
004 0037, 7892 004 0025, 7892 004 0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 

Stoļerovas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 19.maija 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām 
ar kadastra apzīmējumiem 7892 004 0037, 7892 004 0025, 7892 004 
0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 Stoļerovas 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7892 004 0037, 7892 004 0025, 7892 004 
0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 
Stoļerovas pagastā". 

 
6.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0540 
sadali Sakstagala pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 25.maija 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7886 006 0540 sadali Sakstagala pagastā 
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Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Tas ir pašvaldības? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7886 006 0540 sadali Sakstagala pagastā". 

 
7.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 30.maijā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” Griškānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Griškānu pagastā". 

 
8.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 31.maijā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” un “(..)”, Viļānu pagasts, Rēzeknes novads. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” un “(..)”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā". 

 
9.§ 

„Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes 

vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un 
zemes izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 Vērēmu 

pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām 
apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, valstij piekritīgajām 
apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 
Vērēmu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "„Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai 
piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes 
vienībām un zemes izmantošanu zemes reformas 
pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 Vērēmu pagastā”". 

 
10.§ 

Par projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas Kaunatā energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas Kaunatā 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāda ir atbalsta intensitāte? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Šajā programmā attiecināmās izmaksas 100% atbalsta Atveseļošanās 
fonds, bet neatbalsta PVN. Tas ir no pašvaldības līdzfinansējuma. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Vai nomniekiem stipri palielināsies nomas maksa? 
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Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Attiecībā uz nomniekiem nekas netiek mainīts. Izrēķinot nomniekus 
ārā no kopējās platības, tie aizņem 17,15%. Šo platību nedrīkst likt 
projektā, bet siltināt vajag. Tāpēc to ir jāsiltina no pašvaldības 
līdzekļiem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jumtu noteikti ir jāmaina. Kā ir ar īpašuma tiesībām? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Ēka pieder pašvaldībai, bet zeme zem ēkas pieder baznīcai, līdz ar to 
zemē netiek plānoti nekādi darbi, citādi projektu neattiecinātu. Pašlaik 
notiek zemes maiņas process. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Nomnieki atteiksies un iedzīvotāji nesaņems attiecīgo pakalpojumu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas Kaunatā 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu". 

 
11.§ 

Par projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas bibliotēkas ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas bibliotēkas ēkas 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas bibliotēkas 
ēkas energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu". 

 
12.§ 

Par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības pārvaldes ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Inga Zapāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības pārvaldes ēkas 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Attiecināmajās izmaksās ietilpst arī būvuzraudzība un 
autoruzraudzība. Kāpēc šajā gadījumā nav? 

Izsaka viedokli Inga 
Zapāne: 

Vērtējot projektus, tiek ņemts vērā arī tas, cik lielas izmaksas 
konkrētais projekts sastāda. Tā kā saules paneļu jauda šim projektam 
nav liela, jo plusā punkti tiek pierēķināti arī no jaudas lieluma, līdz ar 
to, arī palielinot izmaksas, šis projekts nevar tikt attiecināms un 
atbalstīts. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet reāli šai fondā var attiecināt? 

Izsaka viedokli Inga 
Zapāne: 

Jā, var arī attiecināt. Jo lielākas izmaksas tiek ieliktas, jo mazākas 
iespējas ir uzvarēt. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības pārvaldes ēkas 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu". 

 
13.§ 

Par projekta “Nautrēnu pagasta pārvaldes ēkas energoefektivitātes uzlabošana” 
apstiprināšanu 

Ziņo Inga Zapāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par projekta “Nautrēnu pagasta pārvaldes ēkas 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Nautrēnu pagasta pārvaldes ēkas 
energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu". 

 
14.§ 

Par projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu līdzekļu nodrošināšanu un finansējuma 
avotiem 

Ziņo Irēna 
Lavrinoviča: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu līdzekļu 
nodrošināšanu un finansējuma avotiem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāds piegulošajām un nepiegulošajām teritorijām ir sakars ar šo 
projektu? 
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Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Projekta ēka ir Viļānu pirmsskolas izglītības iestādes vecās korpusa 
ēkas energoefektivitātes uzlabošana. Ēka pēc būvdarbu veikšanas 
turpinās savu funkciju. Pirmsskolas izglītības iestādei ir nepieciešams 
labiekārtot teritoriju, jāizveido žogs, jāatjauno zāliens, jāierīko rotaļu 
laukums. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai to nevajadzēja darīt līdz šim? 

Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Atbilstoši Valsts likumam Par valsts budžetu 2023.gadam, ir iespēja 
paņemt aizņēmumu Valsts kasē, pamatojoties uz to, ka proporcionāli 
attiecināmajām izmaksām var saņemt aizņēmumu arī 
neattiecināmajām izmaksām. Līdz ar to ir iespēja sakārtot teritoriju. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādā budžetā tas tiks ieplānots? 

Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada budžetā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir Viļānu apvienības pārvaldes budžetā? 

Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Viļānu apvienības budžets iekļaujas Rēzeknes novada pašvaldības 
budžetā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai apmaksa jau ir iekļauta Viļānu apvienības budžetā? 

Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Izskatāmais lēmums ir par iekļaušanu budžetā. Šis ir atklāts konkurss, 
līdz ar to tā nav kvota, tā nav iedalīta nauda, tāpēc tiek sniegti pieci 
projekti. Protams, ka visi pieci projekti netiks apstiprināti. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Pārējām apvienībām bija tikai ēku energoefektivitāte. 

Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Pirmsskolas izglītības iestāde nevar eksistēt bez pieguļošās teritorijas. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

265 000 euro, kas pašvaldībai ir jāņem aizņēmumā, ir ar ierēķinātu 
PVN? 

Izsaka viedokli Irēna 
Lavrinoviča: 

Jā. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Pieguļošās teritorijas labiekārtošanas daļa sastāda mazāko daļu - ap 
100 000 euro? 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Šī ēka pēc lietus vienmēr slīkst, tāpēc ir nepieciešami būvdarbi. 

Izsaka viedokli 
Vasīlijs Arbidāns: 

Pareizi ir vispirms veikt ēkas remontdarbus un pēc tam sakārtot 
teritoriju. 

Izsaka viedokli 
Deputāti: 

(diskutē) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu līdzekļu 
nodrošināšanu un finansējuma avotiem". 

 
15.§ 

Par Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu 
Ziņo Valentīna Puste: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 26.maija 

iesniegumu, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu 
izmantošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Dricānu apvienības pārvaldes 
atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu". 

 
 
 

 
Sēde slēgta plkst. 09:45 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētāja vietnieks:                                                                Gunārs Smeilis 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


